

ສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ
ສັນຕິພາບ ເອກະລາດ ປະຊາທິປະໄຕ ເອກະພາບ ວັດທະນາຖາວອນ



ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ

ໂຄງການເຂົ້າເຖິງການບໍລິການສຸຂະພາບ ແລະ ໂພຊະນາການ ໄລຍະ 2 (P178957)

ກອບຄຸ້ມຄອງດ້ານ ສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ (ESMF)

ສະບັບສະຫຼຸບຫຍໍ້

ກັນຍາ 2023

ບົດສະຫຼຸບຫຍໍ້ກ່ຽວກັບໂຄງການ

1. ພາບລວມໂຄງການ

ທະນາຄານໂລກຈະໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນ ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ (MOH) ໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ໂຄງການເຂົ້າເຖິງການບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບ ແລະ ໂພຊະນາການ ໄລຍະ 2 ຫຼື ໂຄງການ HANSA II (P178957). ຈຸດປະສົງຂອງໂຄງການແມ່ນເພື່ອປັບປຸງການເຂົ້າເຖິງການບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບ ແລະ ໂພຊະນາການທີ່ມີຄຸນນະພາບໃນພື້ນທີ່ເປົ້າໝາຍຂອງ ສປປ ລາວ ແລະ ຕອບສະໜອງໄດ້ທັນທີໃນກໍລະນີສຸກເສີນ ຫຼື ວິກິດການດ້ານສຸຂະພາບທີ່ເໝາະສົມ. ໂຄງການ ຈະສະໜັບສະໜູນກິດຈະກຳດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

- ອົງປະກອບທີ 1: ການສະໜອງທຶນສໍາລັບການບໍລິການການດູແລສຸຂະພາບຂັ້ນຕົ້ນ (PHC) ໂດຍໃຊ້ໂຄງການປະກັນໄພສຸຂະພາບແຫ່ງຊາດ (NHI) (20 ລ້ານໂດລາສະຫະລັດ)
- ອົງປະກອບທີ 2: ການໃຫ້ບໍລິການ ການປິ່ນປົວສຸຂະພາບພື້ນຖານແບບປະສົມປະສານ (US\$19.5 ລ້ານໂດລາສະຫະລັດ):
- ອົງປະກອບທີ 3: ສົ່ງເສີມທາງດ້ານການຮຽນຮູ້ ແລະ ການຄຸ້ມຄອງໂຄງການ. (5 ລ້ານໂດລາສະຫະລັດ):
- ອົງປະກອບທີ 4: ການຕອບສະໜອງສຸກເສີນ (0 ລ້ານໂດລາສະຫະລັດ):

ການເຄື່ອນໄຫວກິດຈະກຳຂອງໂຄງການຈະໄດ້ຮັບການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ໃນຂອບເຂດທົ່ວປະເທດທັງ 17 ແຂວງ ແລະ ນະຄອນຫຼວງ. ກິດຈະກຳຕົ້ນຕໍທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ເກີດຄວາມສ່ຽງຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ (ເບິ່ງພາກທີ 5) ຈະຖືກຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໂດຍສ່ວນໃຫຍ່ພາຍໃຕ້ອົງປະກອບທີ 2, ເຊິ່ງມີຈຸດປະສົງເພື່ອສະໜອງການບໍລິການ PHC ແບບປະສົມປະສານ ແລະ ເສີມສ້າງລະບົບການດູແລສຸຂະພາບຂັ້ນຕົ້ນ (PHC). ກິດຈະກຳທີ່ສໍາຄັນພາຍໃຕ້ອົງປະກອບທີ 2 ປະກອບມີ (ກ) ການສະໜອງອຸປະກອນການແພດ ແລະ ຢາພື້ນຖານໃຫ້ແກ່ໂຮງໝໍ ນ້ອຍ; (ຂ) ການຝຶກອົບຮົມໃຫ້ແກ່ໂຮງໝໍ ນ້ອຍ; (ຄ) ປັບປຸງຄວາມສາມາດໃນການຄຸ້ມຄອງດ້ານການເງິນຂອງພະນັກງານໂຮງໝໍ ນ້ອຍ; (ງ) ປັບປຸງແຜນການກຽມພ້ອມຮັບມືກັບໂລກລະບາດ; ແລະ (ຈ) ປັບປຸງການບໍລິການ PHC ສໍາລັບຄົນທຸກຍາກ, ຊົນເຜົ່າພື້ນເມືອງ, ຄົນດ້ອຍໂອກາດ ລວມທັງການໃຫ້ວັກຊີນກັນພະຍາດ, ການບໍລິການປິ່ນປົວວັນນະໂລກ (TB) ແລະ HIV/AIDS. ນອກຈາກນີ້, ກິດຈະກຳດ້ານໂພຊະນາການອື່ນໆປະກອບມີ (ກ) ການຝຶກອົບຮົມແມ່ໃນການໃຫ້ຄວາມຮູ້ດ້ານໂພຊະນາການ ແລະ ການປະຕິບັດທີ່ດີ; (ຂ) ການສາທິດການປຸງແຕ່ງອາຫານ (ເຊິ່ງໄດ້ຮັບການອໍານວຍຄວາມສະດວກໂດຍເຄືອຂ່າຍແຮງງານຊຸມຊົນທີ່ກວ້າງຂວາງ); (ຄ) ການໃຫ້ບໍລິການສຸຂະພາບແກ່ແມ່ຖືພາ, (ງ) ການສັກຢາປ້ອງກັນພະຍາດໃຫ້ເດັກໃນຊຸມຊົນ ແລະ ບ້ານເປົ້າໝາຍ; (ຈ) ສະໜັບສະໜູນການປະຕິບັດດ້ານຄວາມຕ້ອງການໂດຍອີງໃສ່ສິດທິ, ລວມທັງການສົ່ງເສີມສຸຂະພາບ ແລະ ການສື່ສານການປ່ຽນແປງພຶດຕິກຳທາງສັງຄົມ (SBCC). ໂຄງການດັ່ງກ່າວຍັງຈະຊ່ວຍສ້ອມແປງສິ່ງອໍານວຍຄວາມສະດວກ ຫຼື ສະຖານທີ່ບໍລິການສຸຂະພາບເລັກນ້ອຍ ເຊັ່ນ: ການທາສີ, ສ້ອມແປງຫ້ອງນໍ້າ, ເຮັດຮົ້ວ ແລະ ສ້ອມແປງເລັກນ້ອຍ ແລະ ສະໜອງການປິ່ນປົວພະຍາດ ເອດສ໌ ແລະ ວັນນະໂລກ. ກຸ່ມເປົ້າໝາຍຍັງລວມເຖິງແມ່ຍິງໃຫ້ບໍລິການທາງເພດ (FSW), ຜູ້ຊາຍທີ່ມີເພດສໍາພັນກັບຜູ້ຊາຍ (MSM) ແລະ ຄົນຂ້າມເພດ (TG) ຈາກກຸ່ມຊົນເຜົ່າ ແລະ ຄົນພິການ. ໂຄງການດັ່ງກ່າວຍັງຈະສ້າງຄວາມສາມາດຂອງພະນັກງານສາທາລະນະສຸກທ້ອງຖິ່ນໃນການຈັດການກັບສິ່ງເສດເຫຼືອທີ່ເປັນອັນຕະລາຍ.

ຄາດວ່າໂຄງການດັ່ງກ່າວຈະນຳເອົາຜົນກະທົບທາງບວກ ແລະ ຜົນປະໂຫຍດໃຫ້ແກ່ປະຊາຊົນໃນທົ່ວປະເທດ. ຢ່າງໃດກໍຕາມ, ອາດມີຄວາມສ່ຽງທາງດ້ານສັງຄົມຈຳນວນໜຶ່ງທີ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນຈາກການລົງທຶນ ແລະ ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໂຄງການ. ຄວາມສ່ຽງເຫຼົ່ານີ້ລວມມີ: (I) ຄວາມສ່ຽງຂອງການຍົກເວັ້ນທາງສັງຄົມຂອງກຸ່ມທີ່ມີຄວາມສ່ຽງ ແລະ ຊົນເຜົ່າ ໂດຍສະເພາະຜູ້ທີ່ມາຈາກເຂດຫ່າງໄກສອກຫຼີກ ຫຼື ບ້ານທີ່ຍາກທີ່ຈະເຂົ້າເຖິງ ເນື່ອງຈາກສະຖານະດ້ານເສດຖະກິດສັງຄົມ, ມາດຕະຖານ ແລະ ການປະຕິບັດທາງດ້ານວັດທະນະທຳ ແລະ ຄວາມສ່ຽງຕໍ່ການຈຳແນກທາງເພດ, (II) ຄວາມສ່ຽງດ້ານສຸຂະພາບ ແລະ ຄວາມປອດໄພດ້ານອາຊີບທີ່ອາດຈະປະເຊີນກັບພະນັກງານໂຄງການ, ພະນັກງານສາທາລະນະສຸກ ແລະ ຜູ້ຮັບໜ້າ ຫຼື ຜູ້ສະໜອງ ໃນເວລາໃຫ້ບໍລິການທາງການແພດແກ່ຜູ້ມາຮັບບໍລິການ ຫຼື ຜູ້ມາຢ້ຽມຢາມ ທີ່ອາດຈະຕິດເຊື້ອໂຄວິດ-19 ແລະ ພະຍາດຕິດຕໍ່ອື່ນໆຢູ່ສະຖານທີ່ສາທາລະນະສຸກ, ອຸປະຕິເຫດຈາກການຈະລາຈອນໃນຂະນະທີ່ເດີນທາງໄປບ້ານຕ່າງໆ ແລະ ການສ່ຽງຕໍ່ການຖືກຂຸດຮີດທາງເພດ ແລະ ການລ່ວງລະເມີດທາງເພດ (SEA /SH) ແລະ ຄວາມຮຸນແຮງທາງເພດ (GBV), ໃນລະຫວ່າງການຢ້ຽມຢາມພາກສະໜາມ, (III) ສຸຂະພາບ ແລະ ຄວາມປອດໄພຂອງຊຸມຊົນ. (CHS) ຄວາມສ່ຽງ ແລະ ຜົນກະທົບຕໍ່ປະຊາຊົນທ້ອງຖິ່ນ ແລະ ຄົນເຈັບ ເຊັ່ນ: ຄວາມສ່ຽງຕໍ່ພະຍາດຕິດຕໍ່ຈາກບຸກຄະລາກອນສາທາລະນະສຸກ ແລະ ຜູ້ທີ່ມາຢ້ຽມຢາມຈາກພາຍນອກ ລວມທັງຄວາມສ່ຽງທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບ SEA/SH, GBV ແລະ ຄວາມຮຸນແຮງຕໍ່ເດັກນ້ອຍ (VAC) ທີ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນໃນສະຖານສາທາລະນະສຸກ. ຍັງມີຄວາມສ່ຽງທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບການສະໜອງການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນຂອງໂຄງການໃຫ້ແກ່ປະຊາກອນທີ່ມີຄວາມສ່ຽງ, ລວມທັງການສະໜອງການປູກຈິດສຳນຶກດ້ານ STD, ການກວດສອບ, ແລະ ການບໍລິການທາງການແພດແກ່ຜູ້ບໍລິການທາງເພດ, ບາງຄົນອາດຈະມີອາຍຸຕໍ່າກວ່າ 18 ປີ, ຮຽກຮ້ອງໃຫ້ມີການກວດສອບຢ່າງລະມັດລະວັງ ແລະ ການຝຶກອົບຮົມພະນັກງານສາທາລະນະສຸກທີ່ກ່ຽວຂ້ອງໃນການສະໜອງການບໍລິການ.

2. ຈຸດປະສົງຂອບກອບການຄຸ້ມຄອງສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ.

ກອບຄຸ້ມຄອງສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ (ESMF) ນີ້ໄດ້ຖືກກະກຽມເພື່ອກຳນົດຄວາມສ່ຽງດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ ແລະ ຜົນກະທົບຂອງກິດຈະກຳຂອງໂຄງການ ແລະ ສະເໝີມາດຕະການຫຼຸດຜ່ອນທີ່ເໝາະສົມເພື່ອຄຸ້ມຄອງຄວາມສ່ຽງ ແລະ ຜົນກະທົບເຫຼົ່ານີ້. ຈະໄດ້ມີການນຳໃຊ້ ກົດໝາຍ ແລະ ລະບຽບການຂອງ ສປປ ລາວ ແລະ ນະໂຍບາຍຂອງທະນາຄານໂລກ ທີ່ໃຊ້ໄດ້ກັບໂຄງການ ແລະ ອະທິບາຍເຖິງຫຼັກການ, ວິທີການ, ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ແລະ ມາດຕະການຫຼຸດຜ່ອນ ດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມທີ່ຈະຕ້ອງປະຕິບັດຕາມ. ຄວາມສ່ຽງດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ ແລະ ຜົນກະທົບ & ມາດຕະການຫຼຸດຜ່ອນດັ່ງທີ່ໄດ້ກ່າວມາຂ້າງເທິງ, ກິດຈະກຳໂຄງການທີ່ສຳຄັນທີ່ເຮັດໃຫ້ເກີດຄວາມສ່ຽງຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ (ລະບຸໄວ້ໃນພາກທີ 5) ສ່ວນໃຫຍ່ແມ່ນການປະຕິບັດພາຍໃຕ້ອົງປະກອບ 2, ເຊິ່ງມີຈຸດປະສົງເພື່ອສະໜອງການບໍລິການ PHC ແບບປະສົມປະສານ ແລະ ເສີມສ້າງລະບົບ PHC. ຄວາມສ່ຽງດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ ແລະ ຜົນກະທົບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບກິດຈະກຳຂອງໂຄງການແມ່ນໄດ້ກຳນົດໄວ້ດັ່ງນີ້:

3, ຄວາມສ່ຽງ ແລະ ຜົນກະທົບ ດ້ານສັງຄົມ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ມາດຕະການການຫຼຸດຜ່ອນ.

ດັ່ງທີ່ໄດ້ກ່າວມາຂ້າງເທິງນັ້ນ, ເປົ້າໝາຍໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດກິດຈະກຳຂອງໂຄງການ ແມ່ນເພື່ອເພີ່ມທະວີການຫຼຸດຜ່ອນຄວາມສ່ຽງທີ່ອາດຈະກະທົບທາງດ້ານສັງຄົມ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ (ເຊິ່ງໄດ້ລະບຸ ໄວ້ໃນພາກທີ 5)

ໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໂຄງການສ່ວນຫຼາຍແມ່ນຈະໄດ້ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດພາຍໃຕ້ອົງປະກອບທີ່ 2 ຂອງໂຄງການ ທີ່ມີຈຸດປະສົງຫຼັກ ເພື່ອສະໜອງການບໍລິການ PHC ແບບປະສົມປະສານ ແລະ ເສີມສ້າງລະບົບການດູແລສຸຂະພາບຂັ້ນຕົ້ນ (PHC). ຄວາມສ່ຽງ ແລະ ຜົນກະທົບ ດ້ານສັງຄົມ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບກິດຈະກຳຂອງໂຄງການແມ່ນໄດ້ກຳນົດໄວ້ດັ່ງນີ້:

ຜົນກະທົບດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ:

- ຂີ້ຝຸ່ນ, ສິ່ງລົບກວນ ແລະ ການສັ່ນສະເທືອນ (ທີ່ເກີດຂຶ້ນຈາກການສ້ອມແປງຢູ່ໃນສະຖານທີ່ບໍລິການ / ສຳນັກງານຕ່າງໆ);
- ສິ່ງເສດເຫຼືອຈາກການກໍ່ສ້າງ (ເຊິ່ງອາດລວມເຖິງສິ່ງເສດເຫຼືອທີ່ເປັນອັນຕະລາຍເຊັ່ນ: ວັດສະດຸບັນຈຸ ທາດໄຍຫິນ (ACM);
- ສິ່ງເສດເຫຼືອຈາກການດູແລສຸຂະພາບທີ່ເປັນອັນຕະລາຍ (ຂີ້ເຫຍື້ອແຫຼມຄົມ, ຂີ້ເຫຍື້ອຕິດເຊື້ອ ແລະ ສິ່ງເສດເຫຼືອທາງການຢາ);

ຄວາມສ່ຽງດ້ານສຸຂະພາບຂອງພະນັກງານກໍ່ສ້າງ ແລະ ພະນັກງານສາທາລະນະສຸກ (ຜູ້ທີ່ສຳຜັດກັບສິ່ງເສດເຫຼືອທາງການແພດ / ອັນຕະລາຍໃນລະຫວ່າງການດຳເນີນງານປະຈຳວັນຂອງ ສະຖານທີ່ການບໍລິການ ສຸຂະພາບ ແລະ ການສະໜອງການບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບ

- ຄວາມສ່ຽງທາງດ້ານອັກຄີໄຟ;

ຜົນກະທົບດ້ານສັງຄົມ:

- ຄວາມປອດໄພທາງຖະໜົນ (ໂດຍສະເພາະກັບເຄືອຂ່າຍພະນັກງານສາທາລະນະສຸກຊຸມຊົນ);
- ການຕິດແປດ/ການແຜ່ລະບາດຂອງພະຍາດຕິດຕໍ່;
- ການຂຸດຮີດທາງເພດ ແລະ ການລ່ວງລະເມີດທາງເພດ, ການຂົ່ມເຫັງທາງເພດ ແລະ ຄວາມຮຸນແຮງຕໍ່ເດັກນ້ອຍ, ລວມທັງຄວາມສ່ຽງທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບການໃຫ້ຄວາມຮັບຮູ້ກ່ຽວກັບພະຍາດຕິດຕໍ່ທາງເພດສຳພັນ ແລະ ການບໍລິການດ້ານການແພດຂອງໂຄງການ ໃຫ້ແກ່ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການທາງເພດ, ບາງຄົນອາດຈະມີອາຍຸບໍ່ເຖິງ 18 ປີ.
- ຄວາມຮຸນແຮງໃນຄອບຄົວ;
- ການໃຊ້ແຮງງານເດັກ;
- ຄວາມສ່ຽງຂອງພະນັກງານໂຄງການ ທີ່ອາດຈະບໍລິໂພກ/ຄ້າຂາຍສັດປ່າ ແລະ ຜະລິດຕະພັນເຄື່ອງປ່າຂອງດົງອື່ນໆ
- ຄວາມສ່ຽງຕໍ່ການຍົກເວັ້ນກຸ່ມທີ່ມີຄວາມສ່ຽງ ຫຼື ດ້ອຍໂອກາດ ລວມທັງຄວາມສ່ຽງທີ່ແມ່ຍິງ ແລະ ກຸ່ມ LGTI ທີ່ອາດປະເຊີນ;
- ການຂາດຄວາມຮັບຮູ້ທາງດ້ານວັດທະນະທຳຂອງຊົນເຜົ່າ;

ຄວາມສ່ຽງ ແລະ ຜົນກະທົບດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມທັງໝົດຂ້າງເທິງນີ້ ຈະຖືກແຈ້ງໃຫ້ຜູ້ມີສ່ວນຮ່ວມຂອງໂຄງການໃຫ້ຮັບຮູ້ ໃນລະຫວ່າງການປຶກສາຫາລືໂຄງການ ແລະ ກ່ອນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດກິດຈະກຳຂອງໂຄງການ, ລວມທັງມາດຕະການຫຼັກທີ່ຈະນຳໃຊ້ໃນໄລຍະຕົ້ນຂອງການວາງແຜນ ແລະ ການອອກແບບໂຄງການຍ່ອຍ ເພື່ອຫຼີກເວັ້ນ ແລະ ຫຼຸດຜ່ອນຜົນກະທົບເຫຼົ່ານີ້. (ເບິ່ງພາກທີ 5 ສຳລັບມາດຕະການຫຼຸດຜ່ອນທີ່ໄດ້ກຳນົດສຳລັບຄວາມສ່ຽງ ແລະ ຜົນກະທົບຂອງ E&S). ເນື່ອງຈາກການປັບປຸງທ້ອງຖານ ມີຫນ້ອຍຫຼາຍໃນຂອບເຂດຂອງຜົນກະທົບ ແລະ ເກີດຂຶ້ນຢູ່ສະຖານບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບທີ່ມີຢູ່ແລ້ວ, ສະນັ້ນ ລະບຽບໃນການປະຕິບັດທາງດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ (ESCOP) ຈະຖືກນຳໃຊ້ເພື່ອຄຸ້ມຄອງຄວາມສ່ຽງດ້ານ E&S ທີ່ໄດ້ກຳນົດ ແລະ ຜົນກະທົບຂອງການສ້ອມແປງເລັກນ້ອຍທີ່ສະເພາະ ເຊິ່ງຈະມີຄວາມສ່ຽງດ້ານ E&S ຕໍ່າ ແລະ ສາມາດຄຸ້ມຄອງໄດ້. ຄວາມສ່ຽງທາງດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມໂດຍລວມຂອງໂຄງການແມ່ນຖືວ່າມີຫຼາຍ ແລະ ຄວາມສ່ຽງດ້ານສັງຄົມໂດຍລວມແມ່ນຢູ່ໃນລະດັບປານກາງ.

4. ການກະກຽມໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ.

ຫ້ອງການປະສານງານໂຄງການ (NPCO) ຈະຮັບຜິດຊອບຊຶ້ນຳໂດຍລວມກ່ຽວກັບການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດກິດຈະກຳຕ່າງໆຂອງວຽກງານປົກປ້ອງທາງດ້ານສັງຄົມ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ, ລວມທັງຮັບປະກັນທາງດ້ານງົບປະມານໃຫ້ທັນເວລາ ແລະ ພຽງພໍສຳລັບການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດກິດຈະກຳວຽກງານປົກປ້ອງທາງດ້ານສັງຄົມ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ການຕິດຕາມປະເມີນຜົນ. ໃນໄລຍະບິທຳອິດຂອງການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໂຄງການ, ການຝຶກອົບຮົມດ້ານ E&S ທີ່ສຳຄັນຈະຖືກສະໜອງໃຫ້ພະນັກງານ ES ຂອງ NPCO ແລະ ພະນັກງານທີ່ກ່ຽວຂ້ອງໃນຂັ້ນແຂວງ ແລະ ເມືອງເພື່ອຮັບປະກັນວ່າພວກເຂົາຮູ້ເຖິງຄວາມສ່ຽງ ແລະ ຜົນກະທົບຂອງ E&S ແລະ ຊ່ວຍ NPCO ໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ແລະ ການຕິດຕາມກວດກາ. ງົບປະມານຄາດຄະເນທັງໝົດທີ່ສະເໜີໃຫ້ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ESMF ແມ່ນ USD340,000.

5. ການຕິດຕາມຊຸກຍູ້

ຫ້ອງການປະສານງານໂຄງການ (NPCO) ຈະຮັບຜິດຊອບສຳລັບການລົງຕິດຕາມຊຸກຍູ້ ວຽກງານປົກປ້ອງທາງດ້ານສັງຄົມ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ ຜ່ານການລົງຕິດຕາມຊຸກຍູ້ພາຍໃນ. ເນື່ອງຈາກ ຄວາມສ່ຽງ ແລະ ຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ ມີແມ່ນບໍ່ຫຼາຍ ສະນັ້ນ ການກວດສອບ E&S ຈາກພາຍນອກຈຶ່ງບໍ່ຈຳເປັນ.

6. ການມີສ່ວນຮ່ວມກັບພາກສ່ວນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ

ແຜນການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງຜູ້ມີສ່ວນຮ່ວມ (SEP) ແມ່ນໄດ້ແຍກຕ່າງຫາກ ເຊິ່ງໄດ້ຮັບການກະກຽມສຳລັບໂຄງການ, ໂດຍອີງໃສ່ມາດຕະຖານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມທີ 10 ຂອງທະນາຄານໂລກກ່ຽວກັບການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງຜູ້ມີສ່ວນຮ່ວມ. SEP ສາມາດເບິ່ງໄດ້ທີ່ລິ້ງນີ້ (ໃສ່ລິ້ງຫາເອກະສານ SEP ທີ່ໄດ້ຮັບການເປີດເຜີຍ).